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Nr OR-BR.0002.2.2019 

PROTOKOL Nr VIf2019 

z szostej Sesji Rady Gmiuy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w duiu 28 luty 2019 r. w godzinach 15,00 - 16,30 

w sali posiedzen w Urzfdzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podjfte na sesji: 

I. Nr 60NIf2019 w sprawie zmian w budzecie na 2019 rok. 

2. Nr 61NIf2019 w sprawie funduszu solecki ego na 2020 rok. 

3. Nr 62NIf2019 w sprawie zmiany uchwaly Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Nr 54/v/2019 z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie zaci~ni«cia pozyczki 
dlugoterminowej . 

4. Nr 63NIf2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk6l podstawowych 
maj'l9ch siedzib« na obszarze Gminy i Miasta Kozieglowy. 

5. Nr 64NIf2019 w sprawie przyj«cia Regulaminu dostarczania wody odprowadzania 
sciek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglo,",'Y. 

6. Nr 65NIf2019 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 17/IV/2018 Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z dnia 27 grudnia 2018 roku w sprawie przyj«cia Gminnego Programu 
Przeciwdzialania Narkomanii na 2019 rok. 

Uchwaly stanowilt zalltczniki 1 - 6 do protokolu. 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczltca Rady Gminy 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Miasta Pani Joanna 

Radnych obecnych na sesji 14 ( w zwiltZku z wygasni«ciem mandatu Radnego Pana Rafala 
Zenderowskiego , sklad Rady wynosil14 radnych). 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Burrnistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl«czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof B'lk 
Radca prawny Urz«du GiM Pan Slawomir Kania 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieglowy 
Przewodnicz'lcy Samorz'ldu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 

Porzadek obrad sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porz'ldku obrad. 
3. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 rok. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie funduszu solecki ego na 2020 rok. 
7. Podj«cie uchwa!y w sprawie zmiany uchwa!y Rady Gminy i Miasta Kozieg!owy 

Nr 541V/2019 z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie zaci<tgni«cia pozyczki 
d!ugoterminowej . 

8. Podj«cie uchwa!y w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk61 podstawowych 
maj'lcych siedzib~ na obszarze Gminy i Miasta Kozieg!owy. 

9. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj~cia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
sciek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy . 

10. Podj«cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwa!y Nr 17/IV/2018 Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z dnia 27 grudnia 2018 roku w sprawie przyj~cia Gminnego Programu 
Przeciwdzialania Narkomanii na 2019 rok. 

II. Sprawozdanie roczne z realizacji zadail z zakresu wspierania rodziny za 2018 rok. 
12. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
IS. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakonczenie obrad 6 Sesji. 

Porz'ldek obrad stanowi za1'lcznik nr 7 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz~ca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze w zwi'tZku 
z wygasni«ciem w dniu 25.02.2019 r. mandatu Radnego Pana Rafala Zenderowskiego 
( Zarz~dzenie Nr 81119 Wojewody Sl~skiego z dnia 22.02.2019 r. - Dz. Urz. Woj. Sl~skiego 
poz. 1583) sklad Rady wynosi 14 radnych. 
Zgodnie z list~ obecnosci w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowi~ zal~czniki nr 8, 9 do protokolu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze porz~dek obrad 
otrzymali wszyscy radni. 

Zapytala czy radni maj~ uwagi do porz~dku obrad . Wobec tego , ze radni nie zglaszali uwag 
Pani Przewodnicz~ca Rady zarz~dzila glosowanie nad porz~dkiem obrad sesji. 
Porz~dek obrad Sesji zostal przyj«ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt3 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wgl~du w Biurze Rady , 
ka:i:dy mial mozliwosc zapoznania si« z nimi. W regulaminowym terminie nie wplyn«ly 
zadne poprawki b~dz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wi«c przyst~ienie 

do glosowania nad przyj«ciem protokolu. 
Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 24 stycznia 2019 roku zostal przyj«ty 
14 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zal~cznik nr 10 do protokolu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal 

i Wniosk6w w skladzie: 
1. Pan Antoni Bielecki 
2. Pan Michal Kubalski 
3. Pan Tomasz Lebiocki 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal~cznik nr II do protokolu. 
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Ad. pkt 5 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 2019 r. 
( zahtcznik nr 12 do protokolu). 
Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zwr6cila si" do Pani Skarbnik GiM 
z pytaniem czy w uchwale dotyczltcej zmian w budzecie zostala uwzgl"dniona uwaga 
z wsp61nego posiedzenia Komisji w dniu 26.02.br. 
Skarbnik Pani J adwiga Matyja wyjasnila, ze uwaga zostala uwzgl"dniona. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 60NII2019 w sprawie zmian w budzecie 2019 roku zostala przyj"ta 14 glosami 
"za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalltcznik nr 13 do protokolu. 

Ad. pkt 6 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie funduszu soleckiego -
nie wyraZenia zgody na wyodr"bnienie funduszu solecki ego w 2020 roku (zalltcznik nr 14 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 61NII2019 w sprawie funduszu soleckiego zostala przyj"ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalltcznik nr IS do protokolu. 

Ad. pkt 7 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy Nr 54N 12019 z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie zaci~ni"cia 
pozyczki dlugoterminowej (zalltcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 62NII2019 w sprawie zmiany uchwaly Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Nr 54N 12019 z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie zaci~ni"cia pozyczki dlugoterminowej . 
zostala przyj"ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalltcznik nr 17 do protokolu. 

Ad. pkt 8 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szk61 podstawowych majltcych siedzib" na obszarze Gminy i Miasta Kozieglowy 
( zalltcmik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 63 NII2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szk61 podstawowych 
maj'lcych siedzib« na obszarze Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj«ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zal'lcznik nr 19 do protokolu. 

Ad. pkt 9 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj«cia Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania sciek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 
( zal'lcznik nr 20 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 64NII2019 w sprawie przyj«cia Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania sciek6w na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj «ta 14 glosami 
"za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi za1'lcznik nr 21 do protokolu. 

Ad. pkt 10 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 
17/IV/2018 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 27 grudnia 2018 roku w sprawie 
przyj«cia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2019 rok ( za1'lcznik nr 22 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 65NII2019 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 17/IV/2018 Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z dnia 27 grudnia 2018 roku w sprawie przyj«cia Gminnego Programu 
Przeciwdzialania Narkomanii na 2019 rok zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zahtcznik nr 23 do protokolu. 

Ad. pkt 11 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 
roczne z realizacj i zadan z zakresu wspierania rodziny za 2018 rok omawiane bylo na 
wsp61nym posiedzeniu komisji (za1'lcznik nr 24 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj'l uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 
Sprawozdanie roczne z realizacji zadail z zakresu wspierania rodziny za 2018 rok zostalo 
przyj«te 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi za1'lcznik nr 25 do protokolu. 
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Ad. pkt 12 

Przewodniczilca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu Bunnistrzowi, 
celem przedstawienia informacji 0 dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 

Burmistrz Pan Jacek SI~czka przedstawil informacj« 0 dzialalnosci, tj . 

. uczestniczyl w rocznej odprawie garnizonu Policji w Myszkowie. Co roku garnizon 
myszkowski osi~a bardzo wysokie wskamiki. R6wniez Gmina i Miasto Kozieglowy 
wypada wyjiltkowo dobrze . Jedynym problem Sil wypadki na DK-I . Wyrazil nadziej~ , 
ze modernizacja DK-Iprzyczyni si~ do poprawy bezpieczenstwa na tej drodze. Kolejnym 
tematem poruszanym na odprawie to sprawa bezpieczenstwa na terenie solectwa Pinczyce, 
gdzie ostatnio dochodzi do pod palen budynk6w gospodarczych i nie zamieszkalych. 
Na dzien dzisiejszy nie ustalono sprawc6w. Poruszano r6wniez temat opieki nad zwierz«tami 
gospodarskimi i domowymi. Ponadto mieszkancy zglaszajil naruszenie wlasnosci rolnej przez 
osoby trzecie , sprawa jest wyjasniana; 

- podpisano urnow« na 71 instalacji fotowoltaicznych dla mieszkanc6w, w dniu dzisiejszym 
uplynill tennin dokonania wplaty. Termin realizacji zadania - do konca czerwca br. 

- Gmina i Miasto Kozieglowy jest w trakcie uchwalania Studium uwarunkowan i kierunk6w 
zagospodarowania przestrzennego. Wnioski i sugestie mozna skladac Referacie Inwestycji, 
gdzie mozna zapoznac si« z zalozeniami i ewentualnie skorygowac lub potwierdzic 
ustalenia. W nied/ugirn czasie dokument b~dzie poddany pod publicznil dyskusj«; 

- trwajil dzialania planistyczne nad budow~ ropoci~u Boron6w - Trzebinia, kt6ry przebiegal 
b~dzie przez Gmin« Kozieglowy. Byly spotkania w poszczeg61nych solectwach dotyczilce 
przebiegu inwestycji. Obecnie wchodzimy w stadium wylozenia miejscowego planu dla tego 
dzialania . Zainteresowani mogil zapoznac si« z projektem w Referacie Inwestycji. Czeka nas 
publiczna dyskusja i przyj~cie tego dokumentu jako prawa miejscowego. Otworzy to 
projektantom rnozliwosc budowy inwestycji ropoci~u Boron6w-Trzebinia; 

- odbylo si~ spotkanie konwentu w6jt6w i bunnistrz6w woj. Slilskiego z Marszalkiem 
Wojew6dztwa Slilskiego i przedstawicielami Wojewody SI<jSkiego; 

- realizowana jest inwestycja rozbudowy Przedszkola w Starej Hucie. Prace przebiegajil 
zgodnie z planem i na dzien I.09.br. Przedszkole b«dzie otwarte. Wyrazil nadziej«, 
ze infrastruktura wok61 budynku b~dzie sluzyla r6wniez wszystkirn mieszkancorn; 

- odbylo si« spotkanie samorz~du mieszkanc6w Koziegl6w, na kt6rym poruszano mi~dzy 
innymi ternat kanalizacji sanitarnej - zlewni Kozieglowy . Po spotkaniu byla narada z firmil 
projektowil i pracownikami . Wyrazil nadziej«, ze problemy zostanil rozwi1\Zane i b~dzie 
mozliwosc dokonczenia projektowania sieci kanalizacyjnej; 
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- w realizacji jest projekt budowy kanalizacji i budowa przyhtczy w miejscowosci Lgota 
Nadwarcie . Dzis podpisano przekazanie tego odcinka sieci kanalizacyjnej w zarz/td Zespolu 
Uslug Komunalnych. Nalezy d<tZyc do tego, by jak najszybciej wykonac przyl/tczenia 
budynk6w do sieci kanalizacyjnej; 

- wybudowana droga w miejscowosci Lgota Nadwarcie ( ul. Nadrzeczna i Akacjowa) jest 
korygowana i porz/tdkowana po okresie zimowym. Droga b~dzie sluzyla mieszkailcom przez 
dlugie lata; 

- odbyla si~ narada z kierownikami referat6w Urz~du GiM i dyrektorami jednostek 
organizacyjnych dotycz/tca realizacji zadail bie4cych, kt6rychjest wiele; 

- b~d/t odbywaly si~ nabory do przedszkoli i szk61 , rna nadziej~, ze rekrutacja przebiegnie 
prawidlowo. Wyrazil tez nadziej~ , ze Dyrekcja szkoly sredniej prowadzonej przez Gmin« 
zadba 0 to, by nab6r do Liceurn Og6lnoksztalc/tcego byl jak najwyzszy. Poinformowal, ze jest 
program powszechnej dwuj~zycznosci , kt6ry rna akceptacj~ Ministerstwa Edukacji 
Narodowej , zgodnie z kt6rym moina wprowadzi6 elementy drugiego j~zyka dla dzieci 
od roku do trzech lat. 0 ile b~dzie akceptacja, program zostanie rozpowszechniony dla 
beneficjent6w. Ponadto odbyla si« dyskusja nad dowozem dzieci niepelnosprawnych; 

- w Urz~dzie GiM Kozieglowy odbylo si~ spotkanie sp61ki wodnej. Czlonk6w kozieglowskiej 
sp61ki wodnej jest coraz rnniej . Wsp6lnie z Cz«stochowskim Zwi/tzkiem Sp6lek Wodnych 
realizowane sIt zadania w zakresie poprawy infrastruktury melioracyjnej - poprzez dotacje; 
z budzetu GiM Kozieglowy; 

- w Starostwie Powiatowym w Myszkowie wprowadzono cykliczne spotkania 
z przedstawicielami Gmin wchodz/tcych w sklad powiatu. W ostatnim spotkaniu, na kt6rym 
poruszano m.in. sprawy z zakresu Powiatowego Urz~du Pracy uczestniczyl Pan Sekretarz 
GiM; 

- podpisano porozumienie w sprawie zasad i trybu post~powania w przebiegu procesu 
inwestycyjnego na drogach powiatowych. W kompetencji gmin b~dzie decyzja 0 lokalizacji 
nowego chodnika b/tdz scieZki pieszo-rowerowej, jednoczesnie partycypacja w kosztach 
inwestycji; 

- odbyla si« narada techniczna, poniewaz wyst/tPily pewne problemy z wykonawc/t prac przy 
Przedszkolu w Kozieglowach. Ma jednak nadziej~, ie wykonawca dotrzyma warunk6w 
umowy; 

- odbylo Sl« 
Myszkowskiego, 

spotkanie z Fundacj/t " Pomocna" dzialaj'l.c'l. na terenie powiatu 
wspieraj'l.c/t osoby niepelnosprawne i jest deklaracja udzielenia pomocy 

finansowej dla uczestnik6w turnusu rehabilitacyjnego. Ostatnio na posiedzeniu wsp61nym 
Komisji przedstawiony byl wniosek 0 udzielenie wsparcia dla uczestnik6w Warsztat6w 
Terapii Zaje;ciowej w Wojslawicach i rna nadzieje;, ze wniosek zostanie uwzgl«dniony; 
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- wplyn«la odpowiedz od Sp61ki Gazowniczej w Zabrzu i rna nadziej«, ze plany kt6re rna 
Zaklad Gazowniczy b~d&. wdrozone. Ustalone b~d&. terminy spotkail - najpierw w Urz~dzie 
Gminy gdzie zostanie om6wiona sciezka spotkan, a nast«pnie w zainteresowanych 
solectwach; 

- odbylo si~ spotkanie z organizacjami pozarz&.dowymi dotycz&.ce stworzenia plaszczyzny 
wsp61pracy . Uwarunkowania wsp6lczesne zmuszaj&. te podmioty do podejmowania wielu 
dzialan, kt6rym nie zawsze mog&. sprostac we wlasnym zakresie, st&.d powstal zamysl 
powstania "Inkubatora wsparcia "dla organizacji pozarz&.dowych. W najblizsz&. srod~ 
w godz. od 10,00 do 12,00 odb~dzie si~ narada dla organizacji pozarz&.dowych, przy 
obecnosci przedstawiciela Urz«du Skarbowego . Mamy ponad 30 podmiot6w z tego 20 
podmiot6w to jednostki OSP ,kt6re obowi1\.Zane s&. skladac stosowne dokumenty w formie 
elektronicznej; 

- w Szkole Podstawowej w Pinczycach zakonczyl Sl~ remont, wyremontowano sal« 
muzycznq, kt6ra jest nowoczesnie wyposazona; 

- wraz z Pani&. Dyrektor Zychowicz uczestniczyli w wyjeZdzie studyjnym do Morawicy -
w kolejnym cyklu programu pilotaZowego jako jedna z siedmiu gmin wiejskich - dobre 
praktyki w 12 obszarach; 

- odbylo si~ zgromadzenie og61ne Zwi&.zku Gmin Jurajskich, na kt6rym dokonano wyboru 
wladz, om6wiono projekty i oczekiwania ; 

- po otwarciu ofert w Zarz&.dzie Dr6g Wojew6dzkich w Katowicach na przebudow,\! drogi 
wojew6dzkiej nr 791 ( od Zawiercia do Poczesnej) zabraklo 40 min zl do najtailszej oferty, 
rna nadziej~, ze Urz&.d Marszalkowski znajdzie srodki na ten cel; 

- jestesmy po ocenie formalnej projektu wsp61nego z Gmin'l Siewierz w ramach 
odnawialnych zr6del energii; 

- mamy szans~ uzyskania srodk6w finansowych na termomodemizacj~ obiektu uzytecznosci 
pUblicznej - dotyczy to budynku po Gminnej Sp61dzielni pod potrzeby zlobka ( okafo 
680.000 zl.) ; 

- rozstrzygni«to przetarg na bud wodoci<tgu w Pustkowiu Lgockim; 

- rozpisano przetarg na dostaw« energii elektrycznej , Tauron do przetargu nie przyst'lcPi1 , 
wi«c prawdopodobnie b~dziemy kupowac energi« z Gdailska; 

- po raz trzeci ogloszono przetarg na otwarte strefy aktywnosci (OSA). w dw6ch poprzednich 
przetargach bylo przekroczenie limitu zagwarantowanych kwot w budzecie Gminy i Miasta; 
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- rozpisano drugi przetarg na budow~ budynku pod potrzeby Osrodka Pomocy 8polecznej, 
w pierwszym przetargu dw6ch kolejnych oferent6w nie zgodzilo si« na podpisanie umowy; 

- w trakcie jest aktywny przetarg na budow~ odnawialnych zr6del energii z Gmin'\. Siewierz 
aby zdobyc dodatkowe punkty w rankingu; 

- oczekujemy na umow~ z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska Gospodarki 
Wodnej na wymian« 357 piecy grzewczych na ekologiczne klasy V. 

-odby!o si~ spotkanie z projektantem dotycZ'lce modernizacji trzeciego odcinka DK-1. 
Wyrazil nadziej« , ze nasze wnioski i oczekiwania znajd'\. odzwierciedlenie w projekcie 
przebudowy; 

- w zakresie modernizacji drogi DKI - 81 dwa etapy s'\. niezagrozone , natomiast odcinek 
Cz«stochowa - Wyczerpy moze miec op6znienie w granicach 12 miesi«cy; 

- w najblizszym czasie wojew6dztwo sl'\.skie ze wzgl«du na brak dofinansowania ze srodk6w 
unijnych nie przewiduje remontu drogi 789, co r6wniez utrudnia projekt i budow« kanalizacji 
sanitamej dla zlewni Kozieg!owy ; 

- w zakresie drog powiatowych samorz'\.d ustali z Powiatem harmonogram napraw 
i inwestycji na terenie Gminy i Miasta Kozieg!owy przy wsp6!finansowaniu zadan z budZetu 
Gminy; 

- w zakresie drog gminnych z!ozono do Wojewody wykaz siedmiu obszarow inwestycyjnych 
na remonty i modemizacje dr6g . Obecnie czekamy na rozporZ'ldzenie i warunki, kt6re 
pozwolll nam na zlozenie wniosk6w 0 dofinansowanie w ramach funduszu budowy dr6g 
lokalnych; 

- w zakresie wymiany oswietlenia jest podpisany projekt - kontynuacja wyrruany 
oswietlenia ulic na ledowe. lednak nie wszystkie miejscowosci w ten projekt wchodz'\. ze 
wzgl«du na ograniczania finansowe. Chcemy kontynuowac wymian«, zw!aszcza w obszarach 
zamieszka!ych. Przygotowanych jest r6wniez kilkanascie projekt6w wymiany oswietlenia 
i mysli, ze sukcesywnie b~d'\. one realizowane; 

- podczas mistrzostw w przelajach kolarskich Klub " BI«kitni Kozieglowy zajll! II miejsce 
w Polsce druzynowo , a nasi zawodnicy zdobyli z!ote i srebme medale; 

- rozpisano wybory soleckie, na dzien dzisiejszy wybory odbyly si~ w jednej miejscowosci tj. 
Stara Huta II, gdzie soltysem zosta! wybrany Pan B!ach; Po wyborach podzi«kujemy 
wszystkim ust«puj'\.cym soltysom; 



10 

- bral udzial w zebraniach sprawozdawczo-wyborczych w jednostkach OSP, kt6re 
przebiegaj'l. w spos6b prawidlowy. Jedynym mankamentem S'l. zmiany w sposobie rozliczen 
jednostek OSP, dzia!aj'l.cych jako stowarzyszenia, kt6re musz'l. sprostac wymaganiom 
zawartym w nowych przepisach. 

- w dniu dzisiejszy podj~to uchwal~ 0 nie wydzielaniu funduszu soleckiego na 2020 rok. 
W roku biez'l.cym odbywaj'l. si~ wybory do jednostek pomocniczych na 5 letni'l. kadencj~. 
Po przeprowadzeniu wybor6w we wszystkich solectwach temat funduszu solecki ego na 
kolejne lata b~dzie om6wiony; 

- w dniu dzisiejszym uchwalono regulamin dostarczania wody , a taki obowi'l.zek wynika 
z ustawy prawo wodne i jestesmy jedn'l. z gmin kt6ra w ustawowym terminie pr6buje 
regulamin wdrozyc i rna nadziej~, ze Wody Polskie nie b~d'l.mia!y uwag. 

Ad. pkt 13 

Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawita informacj~ 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 
W okresie od czwartej sesji Rady w dniu 24 stycznia 2019 r. podejmowane dziatania to: 

przygotowanie porz'l.dku obrad biez'l.cej 
zwolanie wsp6lnego posiedzenia Komisji 
praca nad materialami sesyjnymi, 

Do Rady wp!yn~ly pisma: 

- skarga mieszkanca Myslowa , kt6q zajmie si~ Komisja Skarg, Wniosk6w i Petycji . Rada 
Gminy i Miasta Kozieglowy rozpatrzy skarg~ na kolejnej sesji Rady Gminy i Miasta 
w mleSl'l.CU marcu; 

- pismo Kierownika Warsztat6w Terapii Zaj~ciowej w Wojs!awicach 0 pomoc finansow'l. 
w organizacji wyjazdu podopiecznych nad Morze Baltyckie; 

- pismo mieszkanca Koziegl6w 0 usuni~cie naruszen w uchwale Rady GiM Kozieglowy 
z 2013 r. w sprawie zaliczenia dr6g do kategorii dr6g gminnych na dziatkach nie b~d'l.cych 
wlasnosci'l. Gminy. Pani Przewodnicz'l.ca nadmienila , ze na saJi obrad obecny jest 
Wnioskuj'l.cy, kt6remu zostanie udzielony glos w wolnych wnioskach; 

- wnioski 0 zaopiniowanie sprzedazy i nabycia nieruchomosci w Kozieglowach 

Do wiadomosci Rady wplyn~ly pisma: 

- wniosek mieszkanca Myslowa 0 przeksztalcenie dzialek rolnych w miejscowoSci Mysl6w 
na dzialki przemyslowe w zwi'l.zku z prowadzon'l. dzialalnosci'l. gospodarcz~ 

- List otwarty Zwiqzku Gmin Wiejskich w sprawie finansowania zadan oswiatowych przez 
samorz'l.dy i zwi~kszenie naklad6w na edukacj~ w budzecie Panstwa. Przewodnicz'l.cy 
Zwiqzku Gmin Wiejskich zwraca si~ do burmistrz6w i w6jt6w 0 poparcie listu; 
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- pismo Marszalka Wojew6dztwa SI~skiego dotycz~ce obchod6w 100-lecia Powstan SI~skich. 
Spotkanie inauguruj~ce obchody odb~dzie si~ 18 marca 2019 r. w Muzeum SI~skim 
w Katowicach; 

- pismo Przewodnicz~cego Rady Rodzic6w Zespolu Szk61 w Kozieglowach 0 zatrudnienie 
pedagoga szkolnego i psycbologa; 

- pismo Kierownika Referatu Inwestycji w Urz~dzie Gminy Kozieglowy 0 wyrazenie zgody 
na wprowadzenie do budzetu i zabezpieczenie srodk6w na aktualizacj~ Lokalnego 
Programu Rewitalizacji dla Gminy i Miasta Kozieglowy do 2020 roku. Na podstawie ofert 
cenowych wartosc zadania wynosi 19.434 zl brutto; 

- wniosek Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie 0 udzielenie wsparcia finansowego na 
zakup nieoznakowanego samochodu ; 

- informacja Okr~gowej Komisji Egzaminacyjnej w Jaworznie dotycz~ca delegowania 
przedstawicieli organu prowadz~cego do obserwacji przebiegu egzamin6w osmioklasisty 
i gimnazjalnego, kt6re odb~d~ si~ w kwietniu biez~cego roku. Szkolenie dla os6b 
delegowanych do obserwacj i egzamin6w odb~dzie siC( w dniu 22 marca br. 
w Cz~stochowie. Do dnia 10 marca nalezy wskazac osoby bior~ce udzial w obserwacji 

egzamin6w. 
Jezeli Radni wyrazaj~ wol~ obserwowania egzamin6w , prosila 0 zgloszenie siC( do Zespolu 
Ekonorniczno- Administracyjnego Szk61 w UrzC(dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

W dniu 121uty br. wplynC(la pisemna interpeJacja radnego Pana Leonarda Jagody. 
Zgodnie z ustaw~ 0 samor~dzie gminnym interpelacja niezwlocznie zostala przekazana 
Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy, celem udzielenia odpowiedzi. Odpowiedi Radny 
otrzymal w dniu 26 luty br. 

Ad. pk! 14 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pk! 15 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

Mieszkaniec Koziegl6w, kt6ry zlozyl wezwanie do usuniC(cia naruszenia prawa w Uchwale 
Rady GiM Kozieglowy z 2013 r. w sprawie zaliczenia dr6g do kategorii dr6g grninnych. 
Poinformowal, ze zajC(ta zostala jego prywatna droga, wi~c prosi 0 uchylenie uchwaly. 
Pani Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze radni zapoznali 
si~ z t~ spraw~ i udzielila glosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia wyjasnien. 
Burmistrz Pan Jacek SIC(czka wyjasnil, ze od kilkunastu lat gmina i miasto reguluje stany 
wlasnosciowe ,a dzialania prowadzone s~ w granicach prawa. Dzialki na dzien kiedy 
wyst~powalismy do Wojewody byl wlasnosci~ skarbu panstwa - w zarzl\.dzie Powiatowego 
Zarz~du Dr6g Lokalnych , wi~c podjC(to dzialania w kierunku skomunalizowania. 
W ewidencji grunt6w nie byla to wlasnosc osoby fizycznej. W 2015 roku byly pomiary 
geodezyjne , wyznaczono punkty graniczne i w6wczas nie bylo zadnych uwag, 
a Wnioskodawca podpisal protok61. Prosil, by Komisja Gospodarcza ten temat rozwaZyla, 

2o'f 
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by wniosek zostal poddany pod dyskusj~ i rozpatrzony w obecnosci zainteresowanego. 
Nalezy przeanalizowac dokumenty poswiadczaj<tce stan posiadania . Na podstawie 
dokumentow samorz<td Gminy i Miasta moze podj<tc stosown<t decyzj«. Podkreslil, 
ze samorz<td Gminy i Miasta Kozieglowy nie zabra! zadnej prywatnej w!asnosci , poniewaz 
w ewidencji gruntow nie figurowa!a osoba fizyczna, a podmiot wspornniany wczesniej . 
Jezeli jednak zasz!y jakieS okolicznosci, 0 ktorych Gmina nie wie, rna nadziej« ze 
wnioskodawca i samorz<td dokona kwerendy dokumentow i wypracuje stanowisko . Jezeli 
jednak tego nie uczynimy Wnioskuj<tcy rna mozliwosc wyst<\.pienia do s<tdu 
administracyjnego, co wnioskodawca juz uczyni!. Tryb komunalizacji drog na 2013 by! 
prawidlowy. Obecnie w pierwszej kolejnosci w imieniu skarbu paitstwa wydzial 
wlascicielski Starostwa Powiatowego musi uzyskac ksi«g« wieczyst<t i wowczas Gmina moze 
skladac wniosek do Wojewody. 
Podkreslil, ze Gmina rna zasob materialow wystarczaj<tcych do przygotowania odpowiedzi, 
ale uWaZa ze powinno odbyc si~ spotkanie, na ktorym nalezy okazac dokumenty b«d<tce 
w posiadaniu obydwu stron i dokonac analizy czy rzeczywiscie jest akt notarial ny, ktory 
moze sugerowac inny stan posiadania. Dokumenty, ktore posiada Gmina swiadcz<t 0 tym, 
ze od lat 60-ych dzia!ka ta figurowala jako dzia!ka w zasobie skarbu paitstwa - wowczas 
Prezydium Powiatowej Rady Narodowej. Podkresli!, ze Wnioskodawca posiada akt 
notarialny, ktory moze sugerowac inny stan posiadania , ale samorz<td musi bazowac na 
aktualnej i obowi'lZuj<tcej dokumentacji. 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk poinformowa!a, ze takie spotkanie 
odb~dzie si« w obecnosci Komisji Gospodarczej, radnych z Kozieg!ow , pracownik6w 
Urz~du i Wnioskodawcy. Prosila 0 ustalenie terminu. Podkreslila, ze spraw« nalezy 
wyjasnic. Jednak na dzien dzisiejszy nie jest mozliwe uchylenie uchwaly, przy ktorej 
dopelnione by!y wszystkie formal no sci i zostala podj«ta zgodnie z obowi<tzuj<tcymi 
przepisarni prawnymi. 
Radny Pan Leonard Jagoda zapyta! czy sprawajest w S<tdzie Administracyjnym . 
Wnioskodawca poinformowal, ze sprawajest w S<tdzie. 
W zwiijZku z powyzszym Pan Leonard Jagoda proponowal, by poczekac na rozstrzygni~cie 

s<tdu. 
Pan Antoni Bielecki proponowal, by zbadac najakiej podstawie skarb panstwa przej<tl grunty. 
Pani Joanna Ko!odziejczyk podkresli!a, ze to nie samorZ<td zobowi<tzany jest do tego. Gdyby 
nie by!o podstawy prawnej do podj«cia uchwaly , zostalaby ona uchylona przez organ 
nadzoru .Poinformowa!a, ze z informacji podanej na stronie BIP wynika, ze 28.0I.br. S<td 
Administracyjny odrzucil skarg~. 
Wnioskodawca poinformowal, ze w S<tdzie zl\.dajl\. dokumentu z obrad Rady nad wezwaniem 
do usuni~cia naruszen, co bylo podstawl\. oddalenia. 
Burmistrz Pan Jacek Sl«czka wyjasnil, ze nadzor Wojewody rna 30 dni na wydanie 
rozstrzygni«cia nadzorczego, natomiast Sl\.d Administracyjny moze 0 kazdej porze wydac 
rozstrzygni«cie, jezeli jest prawna podstawa. Konczl\.c temat Pan Burmistrz poinformowal, 
ze na pewno b«dzie zorganizowane spotkanie, na ktore zostanie zaproszony Wnioskujl\.cy. 
Pan Burmistrz poinformowa!, ze przed sesjl\. byli w Urz~dzie GiM mieszkaitcy 
ul. Woznickiej w Kozieglowach, ktorzy zlozyli zastrzezenia do wniosku 0 budow~ wiezy 
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telefonicznej. W dniu dzisiejszym zostala podpisana decyzja 0 odmowie lokalizacji tej 
inwestycji , ale kazda ze stron moze si« od tej decyzji odwolae. Nie wiemy jakie moze bye 
rozstrzygni«cie. 
Pan Antoni Bielecki poinformowal, ze dokumentacja w sprawie telefonii wplyn«la do Urz«du 
Gminy pod koniec ubieglego roku. Trzeba wi«c bylo zorganizowae spotkanie z mieszkailcami 
i uprzedzie ich 0 planach budowy wiezy telefonii komorkowej. 
Pan Burmistrz wyjaSnil, ze jest !ista osob - stron w post«powaniu administracyjnym 
i wszystkie strony byly powiadomione. Powiadomieni mieszkailcy zglosili si« i zlozy!i 
zastrzezenia. A w zwiqzku z tym decyzja byla odmowna. Samorz'l.d jest przeciwny 
lokalizacji, ale nie rna prawnego narz«dzia by zakazae budowy i prawdopodobnie jezeli 
wnioskodawca odwola si« , to otrzyma zgod« na lokalizacj« i pozwolenie na budow«. 
Pan Antoni Bielecki zapytal czy w Studium uwarunkowail i zagospodarowania 
przestrzennego b«dzie uwzgl«dniony korytarz na obwodnic«. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze mielismy nadziej«, iz Urz'l.d Marszalkowski i Zarz'l.d Drog 
Wojewodzkich wskaz.e korytarz, niestety z koncem 2017 r. zamkni«to koncepcj« jako nie 
rozstrzygni«t'l.. St'l.d nie rna zadnego wniosku co do wskazania obwodnicy. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porz'l.dku obrad Przewodnicz'l.ca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn«la obrady szostej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi~kuj'l.c 
radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady szostej Sesji zakonczono. 

Protokol sporz'l.dzila: l.. 

Urszula DYja.
i

, 

PRZEWO 11 ICZl:tCA R"QY 
Gminy i I ta ozieglowy 


